
Protokół z zebrania Rady Rodziców z dnia 22 września 2020r. 

Zebranie rozpoczęło się o godz. 18:00 

1. Rozpoczęcie spotkania przez przewodniczącą RR Panią Beatę Demianowską i powitanie gościa, 

Dyrektor szkoły Panią Halinę Seifert. 

2. Ustalenie porządku spotkania RR  

3. Lista obecności, na której pozyskano numery telefonów i adresy mailowe trójek klasowych, celem 

usprawnienia kontaktu między rodzicami 

4. Wybór przedstawicieli rady rodziców, skład został jednogłośnie przegłosowany bez zmian  na 

następny rok szkolny. 

5. Omówienie tematu noszenia maseczek przez uczniów, nauczycieli i pracowników szkoły. Na 

terenie szkoły w przestrzeniach wspólnych pozostaje zalecenie noszenia maseczek, została podjęta 

decyzja o rezygnacji z maseczek na boiskach szkolnych  

6. Omówienie tematu nauczania zdalnego 

7. Omówienie tematu zajęć wychowania fizycznego rozplanowanego dla uczniów po jednej lekcji 

przez kolejne dni  

8. Podjęto decyzję o wyborze nowej firmy zajmującej się dostawą obiadów do szkoły. Wybór firmy 

został przegłosowany jednogłośnie. Obiady ruszają od 01/10/2020. Rodzice zostaną poinformowani o 

sposobie zamawiania posiłków przez MobiDziennik 

9. ze względu na dostarczenie obiadów dla wszystkich dzieci o jednej porze zmianie ulegnie długa 

przerwa obiadowa 

10. Mleko i  owoce będą wydawane dzieciom  przez Panie woźne, które będą posiadały wszystkie 

wymagane badania 

11. Przypomnienie dla rodziców  o zachowaniu drogi służbowej przy kontaktach z nauczycielami. 

Najpierw kontakt z właściwym nauczycielem, wychowawcą a na końcu dyrekcja 

12. Pani Dyrektor zwróci uwagę na pracę świetlicy 

13.Omówiono temat dezynfekcji ławek przez uczniów, zostanie przez mobiDziennik przesłana 

informacja o składzie chemicznym płynów i zostanie złożony wniosek do Wydziału Oświaty o 

zwiększenie etatów dla Pań sprzątających 

14. Prośba rodziców o możliwość przywrócenia lekcji wyrównawczych szczególnie dla klas 1-3 i 7-8, 

rozdysponowanie tzw. godzin dyrektorskich i zajęć w formie kółek zainteresowań dla dzieci 

15. wprowadzenie do tematu planu naprawczego po nauce zdalnej poprzez przeprowadzenie z 

każdego przedmiotu diagnozy wśród uczniów 

16. Pani Dyrektor poinformowała, że w szkole odbędzie się część uroczystości szkolnych tj. pasowanie 

na pierwszoklasistę czy dzień naukowca (projekty przygotowane przez dzieci), pozostałe z 

wykorzystaniem platformy zdalnej 

17. Na lekcjach informatyki dzieci ćwiczą platformę do nauki zdalnej 



18. Akademia przyszłości – wolontariat, który pomaga dzieciom, które w siebie nie wierzą, mają niską 

samoocenę, trudności w szkole, często czują się samotne. Przegłosowano przyjęcie Akademii do 

naszej szkoły 

19. wyrażono zgodę na zajęcia pozalekcyjna i wynajem sal w szkole dla firm zewnętrznych tak jak  co 

roku jednak z zachowaniem aktualnie obowiązujących zasad bezpieczeństwa i higieny 

20.zaplanowano na ten rok remont dwóch sal lekcyjnych, łącza internetowego w szkole  i orlika 

21. wniosek rodziców do księdza proboszcza o przeprowadzenie rekolekcji po lekcjach a nie w ich 

czasie 

22. ustalono stawkę składki na rr w tym roku szkolnym: składka minimalna 20zł na semestr 

23. temat ubezpieczeń dzieci – podjęto decyzję, że rodzice podpisują umowy indywidualnie 

24. ustalono na 03-10-2020 termin Akcji ogrodowej przy szkole 

25. Ustalenie terminu następnego spotkania RR na 17-11-2020  godz.18:00 

26. Zebranie zakończyło się o godzinie 20:00 

Protokół sporządziła Violetta Kuster-Dobrowolska 


